



the
nanoguard
Clear Guard

FEATURES:

- Protect your windshield from chips and cracks.
- 3H hardness for Anti-theft protection.
- Clear film keeps your vehicle's original look.
- Allows 91% of sunlight through for improved safety while driving, reducing glare and increasing visibility.
- UV inhibitors to protect the vehicle's interior colors from fading.
- Hydrophobic semi-breathable materials make it easy to clean.

Care Information

Drying time

After installation of the Clear Guard, wait one week before washing or waxing your vehicle to help ensure proper adhesion. You may find pockets of soap and water around the film. The nanoGard films are semi breathable and will let water evaporate during cure time.

Cleaning

Clear Guard series have a hydrophobic and 3H scratch resistant top coating. This means that you don't need to use heavy chemicals to clean the film. Just water or a PH neutral shampoo is enough to clean the film. Do not use a pressure washer too close to the film.

Waxes

Clear Guard already has a top coat, most waxes will not adhere on the film. If you wish to apply wax, use a polymer sealant wax without dyes, abrasive polishes, and/or rubbing compounds.

Warranty Information

The nanoGard and the Authorized Clear Guard Film Installer (collectively referred to as "Seller" herein) warrants that, if maintained properly, The nanoGard Clear Guard will:

1. Maintain gloss properties without cracking or delamination.
2. Be free of defects in materials for the duration of the warranty.
3. Not yellow more than 4% and maintain original appearance.
4. Not peel, stain, or blister.
5. Clear Guard is a sacrificial layer and is not intended as a permanent fixture, replacement cycle should be every 6 to 12 months.

In the event the product is found to be defective under this warranty, seller will replace such quantity of film proved to be defective. Seller will also provide reapplication labor free of charge during the warranty period. This warranty is provided only to original consumer and is not transferable. Seller reserves the right to test any films under warranty service.

THIS WARRANTY DOES NOT EXTEND COVERAGE TO DAMAGE CAUSED BY NORMAL WEAR AND TEAR, ROAD DEBRIS IMPACT, ACCIDENTS, COLLISIONS OR INTENTIONAL DAMAGE OF ANY KIND. EXCEPT FOR THE OBLIGATION TO REPLACE DEFECTIVE FILM AND REAPPLY FILM AS DESCRIBED ABOVE, SELLER SHALL NOT BE LIABLE IN EITHER TORT OR CONTRACT FOR ANY LOSS OR DAMAGE, DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, CONSEQUENTIAL, OR INCIDENTAL, ARISING OUT OF THE USE OR INABILITY TO THIS PRODUCT

PRODUCT BY:



the
nanogard

The Nano Gard LLC

1603 Capitol Ave
Cheyenne, WY 82001
www.thenanogard.com
info@thenanogard.com



the
nanoGard
Clear Guard

المميزات

- حماية الزجاج الأمامي الخاص بك من الحصى المتطاير.
- صلابة 3H لحماية من السرقة.
- فيلم واضح يحافظ على مظهر سيارتك الأصلي.
- يسمح ١٩٪ من أشعة الشمس من خلال لتحسين السلامة أثناء القيادة، والحد من وهج وزيادة الرؤية.
- مثبتات الأشعة فوق البنفسجية لحماية الألوان الداخلية للسيارة من التلاشي.
- المواد الطاردة للماء و شبه القابلة للتنفس تجعل من السهل تنظيفها.

طريقة العناية

وقت الجفاف

تجنب غسل وتلميع السيارة لمدة أسبوع بعد تركيب أفلام حماية Clear Guard لضمان التصاق الفيلم بشكل صحيح. قد تظهر فقاعات ماء وصابون تحت الفيلم بعد التركيب، أفلام The nanoGard ستسخن للماء بالتبخر. ننصح بأخذ موعد بعد أسبوع من التركيب لفحص التركيب.

للتنظيف

جميع المنتجات تحتوي على طبقة طاردة للماء ودرجة H2 مقاوم للخدش الطلاء أعلى. وهذا يعني أنك لا تحتاج إلى استخدام المواد الكيميائية الثقيلة لتنظيف الفيلم. الماء فقط أو شامبو المتعادل للأحماس PH يكفي لتنظيف الفيلم. لا توجه مكينة الغسيل مباشرة إلى الفيلم.

التشميع

تحتوي أفلام Clear Guard على طبقة قد تمنع المنتجات التشميع والتلميع من الالتصاق على الحماية. إذا أردت تلميع السيارة استخدم الشمع الخاص بالحماية الذي لا يحتوي على أصباغ، ولا مواد السنفرة، وغيرها من المواد.

كافالة

شركة The nanoGard ووزعاتها المعتمدات يوفرون لك كفالة لمدة ١٠ سنوات. إذا تم العناية بالمنتج بشكل صحيح تضمن لك شركة The nanoGard التالي:

١. الحفاظ على المungan دون تكسير أو فقدان اللمعة
٢. خالي من العيوب المصطنعة طوال فترة الكفالة
٣. لا تزيد نسبة الاصفار أكثر من ٤٪ والحفاظ على المظهر الأصلي
٤. عدم التقشر والتجريج وظهور البقع
٥. هو طبقة حماية غير دائمة ، وينبئ أن تستهلك من عوامل الجو الخارجي كل ٦ إلى ٢١ شهرا.

في حالة اكتشاف وجود عيب في المنتج بموجب هذا الضمان ، يقوم البائع باستبدال هذه الكمية من الفيلم التي ثبت أنها معيبة. سيوفر البائع أيضا إعادة تقديم الخدمة مجاناً خلال فترة الضمان. يتم تقديم هذا الضمان للمستهلك الأصلي فقط وهو غير قابل للتحويل. يحتفظ البائع بالحق في اختبار أي أفلام تحت خدمة الضمان.

الكافالة لا تغطي الأضرار من الاستعمال اليومي وال حصى المتطاير والحوادث والتخريب المعمد بأنواعه. ألا في حال وجود عيب مصنعي في المنتج وسيتم إعادة تركيب المنتج كما ذكر أعلاه. لن يكون البائع مسؤولاً عن أي ضرر أو ضياع، مباشر أو غير مباشر، تنشأ عن استخدام أو عدم القدرة على استخدام هذا المنتج.

PRODUCT BY:



the
nanoGard

The Nano Gard LLC
1603 Capitol Ave
Cheyenne, WY 82001
www.thenanogard.com
info@thenanogard.com